
Auferstandener Christus berühre unsere Herzen! 

Christus besiegt den Tod, der große Stein beim  
Grabeingang ist kein Hindernis. Dieser Stein wurde 
weggewälzt, um uns Menschen das Glauben zu 
erleichtern. Er wurde weggewälzt, weil er unsere 
Lebenssteine symbolisiert, die uns den Blick auf die 
Auferstehung verbauen können: Angst ,Trauer, Schmerz 
und Krankheit. Diese Steine unseres Lebens können wir 
oft nicht aus eigener Kraft aus dem Weg räumen, doch  
wir dürfen auf die Hilfe dessen vertrauen, der auch den 
Stein des Ostermorgens überwand. Wenn wir all die 
schweren Steine im Leben überwinden, erleben wir im Hier 
und Jetzt täglich ein Stückchen Auferstehung.  Denn ...                                                                            

Ostern ist wie ein Lichtstrahl in der  Finsternis... 
Ostern ist wie ein Aufatmen nach schwerer Zeit... 
Ostern ist wie ein Durchbruch zur Freiheit... 
Ostern ist wie ein unerwartetes Geschenk der Liebe... 
 

Veselite se, Kristus je vstal! 
 

»To je dan, ki ga je naredil Gospod, veselimo in radujmo se ga «. 
Tako so oznanjali in opevali veliko noč prvi kristjani. Obhajamo  
sveto veliko noč, v kateri je Kristus premagal  kamen smrti in  iz 
teme zmagoslavno vstal iz groba. Vstajenje nam govori o živi 
ljubezni, ki je premagala smrt, sovraštvo in temo. 
Vstali  Kristus nam v našo temo življenja prinaša luč, nas želi 
napolniti z velikonočno svetlobo, ki bo v našem srcu pregnala strah 
in bojazen. Z svojim vstajenjem nam zagotovi, da nam bo pomagal 
odvaliti vse naše življenske kamne  bolezni, bolečine  in žalosti.  
To je zagotovilo, da tema nima zadnje besede, kakor  nam pravi 
sveti Janez:«Kristus je luč, ki sveti v temi in tema je ne bo nikoli 
premagala«. Prosimo v molitvi, da bo Vstali razsvetlil                      
našo dušo in srce, tako da bomo sposobni gledati velikonočno       
luč in v zaupanju z njegovo roko zmogli hoditi po                                        
naši kamniti življenski poti . 

Aleluja, aleluja, Kristus je vstal ! 


